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"Kiedy On jest z
nami, nie ma się
czego bać"

Wezwanie Pana – powołanie –
jest zawsze takie: „Jeśli kto chce
pójść za Mną, niech się zaprze
samego siebie, niech weźmie
krzyż swój i niech Mnie
naśladuje”. Tak: powołanie
wymaga wyrzeczenia, ofiary.
Ale jakże miła staje się ofiara –
gaudium cum pace, radość i
pokój – jeżeli wyrzeczenie jest
całkowite! (Bruzda, 8)
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Jeśli zgodzisz się na to, by Bóg
kierował twoją łodzią, jeśli Jemu
pozwolisz być włodarzem, jakże
będziesz bezpieczny!... nawet gdyby
ci się zdawało, że odszedł, że zasnął,
nawet gdyby pośród ciemności nocy
podniosła się burza, a On zdawał się
być daleko. Święty Marek opowiada,
że w takiej sytuacji znaleźli się
apostołowie i Jezus widząc, jak się
trudzili przy wiosłowaniu, bo wiatr
był im przeciwny, około czwartej
straży nocnej przyszedł do nich,
krocząc po jeziorze... Odwagi, Ja
jestem, nie bójcie się! I wszedł do nich
do łodzi, a wiatr się uciszył.

Dzieci moje, ile to rzeczy przydarza
się na ziemi!... Ileż mógłbym wam
opowiedzieć o ludzkim bólu,
cierpieniu, poniewierce,
męczeństwie — męczeństwie w
dosłownym znaczeniu. Mógłbym też
opowiedzieć o heroizmie wielu dusz.
W naszych oczach, w naszym umyśle
powstaje czasami wrażenie, jak



gdyby Jezus spał, nie słyszał nas, lecz
święty Łukasz opowiada, jak Pan
postępuje wobec swoich uczniów:
Odbili od brzegu. A gdy płynęli,
zasnął. Wtedy spadł gwałtowny
wicher na jezioro, tak że fale ich
zalewały i byli w niebezpieczeństwie.
Przystąpili więc do Niego i obudzili
Go, wołając: Mistrzu, Mistrzu,
giniemy! Lecz On wstał, rozkazał
wichrom i wzburzonej fali: uspokoiły
się, i nastała cisza. A do nich rzekł:
Gdzie jest wasza wiara?

Jeśli Mu się oddajemy, również On
się nam oddaje. Musimy całkowicie
zaufać Nauczycielowi, bez sknerstwa
oddać się w Jego ręce; pokazać Mu
czynami, że nasza łódź należy do
Niego i że my Jemu się oddajemy ze
wszystkim, co posiadamy, aby On
nami dysponował jak zechce.
(Przyjaciele Boga, 22)
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